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Subsemnata, MEȘTER Alina-Maria, Consilier local ales în cadrul Consiliului local DEJ, în 
urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020,  în temeiul art. 225 alin (2) 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia 

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv 
vicepreşedinţii consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care 
este făcut public prin grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-
teritoriale” 

vă prezint următorul: 

 

RAPORT  
 

DE ACTIVITATE  
pentru mandatul, 
ianuarie 2021 - decembrie  2021 
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MEȘTER Alina-Maria 
Consilier local DEJ 
0744-437789 alinamester73@gmail.com   

  

1.  ROLURI ASUMATE  
 

Membru in Comisia pentru activitati economico-financiare si agricultura – Secretar 

Membru in Consiliul de administratie al Colegiului National Andrei Muresanu Dej 

Reprezentant al Consiliului Local Dej  in AGA a  SC Agro Transilvania SA Cluj 

2.  ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR  
 
In perioada ianuarie 2021 - dcembrie 2021 am participat la 11 sedinte ordinare, 3 sedinte 
de indata, 
Am absentat la 1 sedinta ordinara si am avut mai multe interventii si luari de cuvant: 

 
 

28.01.2021 – Sedinta ordinara- prezenta 
Sunt propusa si votata reprezentant al Consiliului Local Dej in AGA a Agro 
Transilvania SA Cluj  
Luari de cuvant:  
 Solicit informatii cu privire la existenta rapoartelor cu privire la Planului de 
acțiuni/lucrări de interes local ce se vor efectua pe domeniul public sau privat al 
Municipiului Dej, de către persoanele beneficiare de venit minim garantat, conform 
prevederilor Legii Nr. 416/2001, pe anul 2021. 
Solicit o data la care se vor relua lucrările pe strada Unirii și cum s-ar putea face 
trecerea mai lină la hopurile de pe carosabil lasate din toamna. 
 
25.02.2021 – Sedinta ordinara – prezenta  
Luari de cuvant : 
Propun ca la nivelul Primăriei Dej, în cadrul serviciilor sociale, să existe un angajat cu 
care persoanele cu dizabilități să ia legătura, și primordial să le fie rezolvate 
problemele. 
Solicit remedierea situatiei de pe str. Văii spre Ocna-Dej, unde de aproximativ trei 
săptămâni refulează canalizarea. 
 
31.03.2021 - Sedinta ordinara -prezenta  
Luari de cuvant: 
Referitor la bazinul didactic de înot- dacă s-au terminat lucrările de reparații, când se 
va deschide și dacă există garanție pentru lucrările efectuate si solicit incidența 
cazurilor de infectări cu Covid în luna martie. 
 
20.04.2021- Sedinta ordinara – prezenta 



 

 

Luari de cuvant: 
 Referitor la bugetul pe anul 2021, daca acesta  respectă Art. 14, alin. 7 din Regulile 
bugetare - având în vedere, citez: ”Bugetul prezentat s-a făcut ținând seama de 
folosirea cât mai eficientă resurselor bugetare, cu respectarea principiilor realității și 
echilibrului bugetar, regulilor și responsabilității filcal bugetare”; referitor la Cod 
53.50 Alte venituri – dacă veniturile proprii incasate în ultimii doi ani este mai mic de 
97%, veniturile proprii pentru anul curent se fundamentează cel mult la nivelul anului 
precedent. De unde preconizați să încasați 9.56347 mii lei, am înțeles că sunt 
prevederi, dar de unde vor proveni ? Cum explicați creșterea drepturilor salariale cu 
4,3%, iar inflația a fost de 2,1% și dacă această creștere se bazează pe performanțele 
reale ale salariaților. 
Ridic problema pubelelor subterane nefinalizat si imi exprim parerea ca ar trebui făcută 
o campanie acerbă pentru vaccinarea persoanelor din Municipiul Dej. 
 
27.05.2021 – Sedinta ordinara- prezenta 
Luari de cuvant: 
Solicit sa ni se comunice data la care se va deschide bazinul didactic de inot, fiind 
anuntati ca acesta  va fi dat in functiune 
Solicit sa ni se comunice cand va fi curatata rampa de gunoi dat fiind faptul ca din 01 
Iunie va fi un  nou prestator de servicii de salubritate  
La cererea mai multor taximetristi din Dej am cerut sa ni se comunice noua locatie a 
statiei de taxi din centrul Dejului dupa ce acesta va deveni pietonal. 
 
30.06.2021- Sedinta ordinara – prezenta 
In cadrul acestei sedinte , il propun pe colegul meu Paul Severin in Comisia la nivel de 
municipiu care negociază tranzacţiile  imobiliare (vânzări, cumpărări terenuri, 
schimburi de terenuri)   
Luari de cuvant: 
Readuc în actualitate problema gunaielor, referitor la vechiul loc de depozitare; șobolanii 
efectiv rod din clădirea adăpostului pentru câini, ar trebui luate măsuri pentru 
deratizare. 
Tomberoanele dintre blocuri nu au ușile închise, gunoiul se împrăștie;  
La Bălțile sărate nu există tomberoane de gunoi, s-a curățat zona, dar mizeriile au rămas 
în saci neridicați.  
O altă problemă si mereu aceeasi este calitatea lucrărilor, se termină asfaltarea, deja sunt 
găuri în asfalt, lucrările nu sunt finalizate. 
 
15.07.2021 – Sedinta ordinara – absenta 
 
26.08.2021 – Sedinta ordinara – prezenta 
Luari de cuvant: 
Solicit sa ni se comunice in cadrul priectului de pe OZ denumit Organigrama, Statului de 
funcții și a numărului de posturi pentru Spitalul Municipal Dej dacă posturile vacante se 
vor scoate la concurs și câte posturi vacante există. 



 

 

La punctul privind repartizarea excedentului pe anul 2020 solicit Raport referitor la 
suma de 92 mii lei, exact pe ce s-a investit -Achiziționare jocuri de copii Parcul mare  
La punctual privind acordarea ajutoarelor celor afectati de furtuna ridic faprul ca in 
fiecare an tratăm efectul și nu facem nimic pentru cauză. La nivelul Primăriei ar trebui să 
se facă o campanie de conștientizare a populației și să înțeleagă necesitatea asigurării 
locuințelor. 
La punctul privind ridicarea masinilor fara stapan de pe domeniul public solicit 
informatia dacă există mașini care să ridice aceste vehicule abandonate și terenul pe care 
să fie depozitate. 
La punctul diverse ridic urmatoarele probleme semnalate de cetateni: 
Atragem fonduri europene dar tot orașul este un șantier. Vreau să punctez câteva 
aspecte: execuția bugetară a arătat că sunt diferențe de preț, pe Străzile Dobrogeanu 
Gherea, Crângului, gurile de canal nu au fost finalizate; propun să se invite la următoarea 
ședință de consiliu, 2 – 3 diriginți de șantier care să ne prezinte stadiul lucrărilor; 
pragurile lăsate de constructori pe străzi, afectează mașinile. 
Fosta rampă de gunoi este în același stadiu, reprezintă un adevărat focar de infecție.  
Ar fi necesar de construit un vestiar pentru muncitorii de la S.A.D.P. 
 Drumurile spre Ocna Dej neasfaltate, sunt probleme acolo, trebuie ajutați cetățenii.  
Puntea peste Someș trebuie finalizată.  
Referitor la Hotărârea din data de 19 februarie privind administratorii, câți 
administratori s-au prezentat la curs, câți au primit  atestate ? 
 
27.09.2021 – Sedinta de indata – prezenta 
 
30.09,2021 – Sedinta ordinara- prezenta 
Luari de cuvant: 
La proiectul privind modificarea şi completarea Contractului de delegare prin 
concesiune a gestiunii activităților de colectare şi transport a deșeurilor în județul Cluj 
– lotul 3  remarc faptul ca există un Comunicat de presă din partea Societății 
Supercom din care se informează cetățenii despre aceste modificari, dar de ce nu 
există și pe sit-eul Primăriei un astfel de comunicat?  Solicit informatii până la ce dată 
se va termina  instalarea camerele de supraveghere la punctele gospodărești de 
ridicare a gunoiului ? 
La diverse ridic urmatoarele problem: 
La Școala Mihai Eminescu nu există apă caldă, curățenia o fac parintii iar pentru 
mobilier li se cer acestora bani 
La Școala Ocna Dej nu se face curățenie în curte, poarta de la intrare este stricată la fel 
ca locul de joacă; tot acolo există un gard de sârmă ghimpată care pune în pericol copii 
din școală. 
Rampa de gunoi din Târgul Obor nu a fost curățată și nici nu s-a dezinfectat locul unde 
au fost depozitate gunoaiele menajere. 
 
13.10.2021 – Sedinta de indata – prezenta 
 



 

 

21.10.2021 – Sedinta de indata – prezenta 
 
26.11.2021 – Sedinta ordinara – prezenta 
Luari de cuvant : 
Referitor la aprobarea unui PUD solicit ca pe viitor sa fie atasate la dosarul de sedinta 
sesizarile cetatenilor dupa dezbaterea publica 
 La aprobarea Contului de eecutie bugetara pentru trimestrul III dat fiind faptul ca  sunt 
mici cheltuielile destinate dezvoltării și doresc să știu care proiecte din Lista de investiții 
sunt blocate, la care investiții din listă se va renunța. 
 Referitor la majorarea burselor elevilor pe anul scolar 2021-2022 spun urmatoarele:  Mă 
bucur că la 6 luni de când am făcut un amendament referitor la majorarea burselor 
școlare, acestea s-au majorat cu ajutorul Guvernului; la momentul respectiv, m-ați 
acuzat că am o gândire  politicianistă; subliniez ca ideile bune ale orcaror consilieri 
trebuie luate in calcul 
La divese: Am depus pe masa consilierilor si a primarului o interpelare prin care 
solicitam informatii cu privire la lipsa anticopilor monoclonali din Spitalul Municipal 
Dej, spital declatat spital Covid Mulțumec cadrelor medicale de la Spitalul Municipal 
pentru efortul depus în gestionarea crizei de covid. De asemenea precizez faptul că 
adresa cu referire la anticorpii monoclonali deși este semnată de consilierii USR PLUS 
este întocmită de către doamna doctor Haranguș Alexandrina care este medic de 
familie și medic la centrul de vaccinare. 
Ridic următoarele probleme: încălzirea la vestiarul de la Bazinul de înot; semnalizarea 
pe Strada Ecaterina Teodoroiu a canalelor din lateralele drumurilor, a lucrărilor 
neterminate; locul de joacă de la Ocna Dej și problema scurgerilor de apă în 
gospodăriile oamenilor pe Strada Porumbeilor. 
 
 
 
 
09.12.2021 – Sedinta ordinara – prezenta 
Luari de cuvant:  
Pentru incasarea facturilor de salubritate intreb  când vom avea un punct de încasare a 
facturilor de salubritate în oras 
Propun un amendament la Proiectul de hotărâre inițiat de dl.primar –Perioada pentru 
care se aprobă prelungirea contractelor de închiriere să fie de 3 ani.Consider  ca este 
corect ca decizia să fie luată de consiliu local pe perioada mandatului. 
Doresc o informare, un proces verbal al comisiei care se ocupă de identificarea clădirilor 

și terenurilor degradate a căror impozite vor fi majorate cu 500%. 

 
  



 

 

2.1. Proiecte de hotărâri de consiliu -0  

2.2.  Amendamente depuse și aprobate 

In sedinta din 25.02.2021 la proiectul „Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Regulamentului de atestare a persoanelor fizice pentru administrarea de condominii” 
propun amendament, prin care eliberarea atestatului pe bază de semnătură să fie 
eliberat într-un teremen de 30 zile -amendament aprobat 

In sedinta din 20.04.2021 se propun amendamente la bugetul pe anul 2021 si anume : 
1. Suplimentare buget pentru Scoala Avram Iancu Dej  corpul A renovare si amenajare 
cabinet informatica,cu suma de 180 mii lei –amenament respins 
2. Majorarea sumei alocate pentru dotarea Cabinetului stomatologic din incinta 
Colegiului National Andrei Muresanu Dej cu suma de 50 mii lei – amendament respins 
3. Achizitie si implementare in toate unitatile de invatamant a aplicatiei electronice de 
tip Catalog scolar, 70 mii lei – amendament retras 
4. Realizare stuidiu de fezabilitate privind extinderea pe strada Grivitei a loturilor 
acordate ca si sprijin tinerilor pentru construirea unei locuinte personale conform 
legii 15/2003, 20 mii lei – amendament respins 
5. Semnalizarea conform Normelor in vigoare pentru persoanele cu dizabilitati a 40 de 
locuri de parcare, 36 mii lei  – amendament respins 
6. Achizitia unor sisteme de supraveghere video a locurilor de joaca din municipiul Dej 
– 45 mii lei – amendament respins 
7. Bugetare participativa 2021 , 400 mii lei – amendament respins 
 

Propun un amendament si la cuantumul burselor elevilor si anume: bursele școlare 
pentru performanțe școlare obținute la concursuri și olimpiade să se modifice, astfel: 
Locul I – 350 lei; Locul al II- lea – 250 lei, Locul al III-lea – 2000 lei, iar bursele sociale 
să crească de la 100 lei la 150 lei.- amendament respins 

La sedinta din 27.05.2021, la proiectul privind majoarea tarifelor la Parcul balnear 
Tororc am urmatorul amendament : conform HCL din 2017 să se legifereze accesul la 
saună și piscină, să se asigure spațiul și confortul minim pentru fiecare persoană; 
asigurarea apei calde la dușuri, topoganul să funcționeze 1 oră cu 1 oră pauză- 
amendament respins 

 

 
 
 

3.  INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII  
 

● Interpelare – Inbunatatirea infrastructurii TIC – adresata  departamentului 
Fonduri Europene din Primaria Dej  



 

 

● Interpelare – In contextul pandemiei SARS CoV2 propunem ca la inceperea 
fiecarei sedinte sa fim informati situatia la nivelul orasului a incidentei, nr de 
teste efectuate, etc. 

● Interpelare pe tema bugetării participative în anul 2021, si situația pe anul 2020 

● Interpelare pe tema aducerii anticorpilor monoclonali in Spitalul Municipal Dej 

  
 

4.  AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN 
 
Vizita in Piata Agroalimentara a Municipiului Dej pentru a verifica daca masurile 
luate de Administratia Municipiului Dej, pentru a ramane piata deschisa in contextul 
incidentie mari, sunt respectate de catre Administratia Pietei si beneficiarii acesteia 

Vizite în diferite locații la solicitarea cetățenilor din Dej și discuții cu aceștia ; 

Impreună cu deputatul Viorel Băltărețu și colegul meu Paul Severin am avut o întâlnire 
cu primarul Municipiului Dej pentru o conlucrare mai buna; 

Vizite la Adăpostul de căței din Dej; 

Vizite la vechea groapa de gunoi și discuții cu angajatii; 

Vizite și discuții cu conducerea RADP Dej pentru pregătirea de iarna a utilajelor si gasirea 
unei solutii pentru cazarea angajatilor pe  timp de iarna pentru a putea interveni urgent 
la dezepeziri; 

Vizita la Scoala din Ocna Dej si  locul de joaca. 

 

5.  APARIȚII ÎN PRESA  
Apariții în presa online: 

-articol cu referire la candidatura mea la Alegerile parlamentare  
https://someseanul.ro/din-consiliul-local-dej-spre-parlamentul-romaniei/ 
 
-articol cu referire la participarea mea în calitate de delegat la Congresul USR 
PLUS.  
https://someseanul.ro/congresul-usr-plus-reprezentantii-dejului-au-votat-

democratic-conducerea-partidului/ 
 

6.  ACTIVITATI ADMINISTRATIVE - secretar comisie de specialitate 
 
 14 PV-uri de sedinte elaborate si depuse 
  14 Liste de prezenta elaborate si depuse 


